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BOGUSZYN – gm. Kłodzko (inf. wł.). Tak jak już pisaliśmy wcześniej Generalna Dyrekcja Dróg
Krajowych i  Autostrad we Wrocławiu  analizuje  przyszły  odcinek drogi  ekspresowej  S8
pomiędzy Kłodzkiem a Bardem. Ministerstwo Infrastruktury skłania się ku wariantowi A4,
czyli  przebiegającemu  tunelem  pod  Górami  Bardzkimi.  Potwierdził  to  w  obecności
samorządowców podsekretarz stanu w Ministerstwie Infrastruktury Paweł Gancarz podczas
konferencji prasowej, poświęconej infrastrukturze sieci dróg powiatowych, wojewódzkich i
krajowych, zorganizowanej przez wójta gminy Kłodzko Zbigniewa Tura. 
 

 
– Wiadomo, że ten wariant z tunelem jest krótszy, jeśli  chodzi o odległość, o kilka kilometrów.
Wiadomo również, że w dużym stopniu przebiega przez grunty Skarbu Państwa, co niejako obniża
koszty związane z wywłaszczeniem czy wykupem nieruchomości prywatnych. Wykup nieruchomości
prywatnych  to  jest  też  element,  który  budzi  wiele  kontrowersji,  wątpliwości  i  niepokojów
społecznych. Więc trzeba naprawdę rzetelnie podejść do tego odcinka, żeby nie popełnić jakiegoś
błędu – mówił P. Gancarz.
 
W sprawie ewentualnej rozbudowy drogi w stronę granicy z Czechami. P.  Gancarz wskazał,  że
zarówno droga do Boboszowa jak i do przejścia w Kudowie-Słonem są istotnymi dla dalszego rozwoju
powiatu kłodzkiego. Zapowiedział, że wspólnie z samorządowcami postara się wypracować takie
rozwiązania, które będą służyły i jednej, i drugiej części ziemi kłodzkiej w przyszłości. 
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